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PREDMET:  Vijećničko pitanje – odgovor, daje se 
 
Vijećnik Gradskog vijeća Grada Labina Nenad Borišić (HDZ) je na 20. redovnoj sjednici 
Gradskog vijeća Grada Labina održanoj 11. listopada 2023.  godine postavio vijećničko pitanje: 
 
„Slušajući sve ovo zajedno skupa, i prije sam razmišljao o tome, sezona završava, u podsezoni 
smo, službe su odradile svoj posao, uputiti im nekakvu zahvalu za odrađivanje velikog posla 
koji je bio pogotovo ispred Vodovoda koji je zdravu vodu dopremao, čistu, ispravnu, prema 
prvoj pomoći koju naš Dom zdravlja ima u sklopu sebe, Policijskoj upravi, komunalnim 
redarima pa i 1. Maju. Jer ako sagledamo ove izvanredne situacije koje su se dešavale, oni su 
svi, bez obzira na radno vrijeme, da li je bila subota ili nedjelja, a bili smo svjesni toga, o 
izvanrednim padalinama, kao što je gradonačelnik rekao, tajfunom. To su stvarno specifične 
situacije, a ne zahvaliti ujedno i građanima koji su obavještavali i javljali službama da bi mogle 
promptno rješavati. Dole u Rapcu je bilo primjetno, ako se već bavimo turizmom, a bavimo se 
turizmom, krećemo se prema nekoj boljoj destinaciji koja je već na visokoj točki razvitka kada 
gledamo Labinštinu, a ne sagledati reakcije koje su se dešavale recimo na primjer, pogotovo 
u onom dijelu gdje je silazna cesta od gornjeg Rapca dole prema Miramaru, gdje jednostavno 
uslijed velikih padalina, nije više niti oni kamenčići koji su lutali dole, nego to su bila kamenja, 
praktički stijene. Ali koliko sam vidio, istog momenta je 1.Maj reagirao, zajedno sa Cestama i 
komunalnim redarima tako da su otklonjene sve moguće opasnosti koje su se dešavale. 
Sagledavajući taj dio iznad Miramara, na spustu dole od gornjeg Rapca, očito je da će se na 
toj poziciji trebati i nešto poduzeti dodatno da ne bi više dolazilo do toga jer kiša će biti, a takve 
situacije ako se dese po noći i netko naleti jedan smrtni, stradali, za nas je jako pogubna. Kako 
god da porazmislimo. Da li ćemo tamo možda s nekim kružnim tokom ili tako nešto, neko 
rješenje pronaći tako da se sanira onaj gornji dio jer i sam izlazak na cestu uzrokuje i sudar i 
tako. Slijedom svega toga, ne mogu zaboraviti Labin, ulica Zelenice. Tu smo svjesni svi ovog 
semafora koji ne radi. Ja to ponavljam već po tko zna koji puta, ali onaj semafor koji ne radi, 
on je postao u biti kružni tok. Da li će se to riješiti možda kamerom ili na neki drugi način, ipak 
je državna cesta, ali samo je pitanje momenta, na žalost, ne bih htio biti ptica zloslutnica, da 
se ne desi malo teža situacija.“ 
 
Odgovor je na sjednici Vijeća dao gradonačelnik Valter Glavičić: 
 
„Ja bi samo nadopunio odgovor pročelnika Mandića, bilo je jedno slično pitanje postavljeno od 
vijećnika Zahtile. Da se sada ne vraćamo na uzrok, oborinska voda, 147 litara u 24 sata, to 
smo pričali i još ćemo pričati na idućim Vijećima. Posljedicu. To jutro, dan poslije, tako ću se 
izraziti. Dan poslije, imali smo jako puno poziva. Svuda gdje je pad terena bio takvog puta da 
nije bilo ravno, ogromna količina vode odnijela je tucanik sa strane. Osim na lokacijama gdje 
imamo nogostup, a nogostup imamo samo po naselju Labin i sada na Kapelici i po Rapcu, u 



donjem dijelu bliže moru. Sve ostalo gdje je za gore, da se tako jednostavnije izrazim, imali 
smo brdo poziva, i sa svih sela okolo, sa većih naselja u okolici Labina itd. Jednostavno je 
nemoguće to sanirati u kratko vrijeme, to moram reći. Tako da je moguće da su ostale još neke 
manje, neću reći da su manji problemi, nego manje lokacije, uvjetno rečeno koje još nisu 
sanirane do 1.09. iako je sada već 10. mjesec, ali jednostavno morate shvatiti koliko fizički te 
službe koje za Grad odrađuju taj posao na nerazvrstanim cestama, a i za Županijsku upravu 
za ceste županijske ceste, mogu stići napraviti. Ta bujica nije bila samo na području grada, 
bila je i na prostoru ostalih općina naše Labinštine. Puno toga se porješavalo i puno toga je 
čak i ostalo. Htio sam odgovoriti vijećniku Boršiću. Što se tiče uspona za gornji Rabac, 
definitivno konačno rješenje je ne samo aglomeracija koju tisuću puta spomenemo nego je i 
rekonstrukcija nerazvrstane ceste NC16. Znamo da je općenito taj projekat čak jedne je godine 
čak i bio stavljen u proračun Grada Labina, na kraju smo ga na jednom rebalansu maknuli 
dogovorno i sa Mjesnim odborom i sa vijećnicima iz Rapca jer smo rekli „ajmo napraviti posao 
do kraja“, „ajmo sve to ucijeviti“, napraviti sve kako treba i onda riješiti sve te bankine sa 
nogostupom itd. To je taj zahvat koji jedini može riješiti to pitanje uspona za gornji Rabac od 
nekadašnje autobusne čekaone kod Sant Anree, kako smo je zvali, gore prema nekadašnjem 
selu gornji Rabac, razumijete me što govorim. Tako da sanirati da, tucanik s lijeve i s desne 
strane. Prva veća kiša tipo 1. rujan ili 30. kolovoz, što je već bilo, odmah će sve odnijet ća i 
opet ćemo ovdje imati tu temu. Naglašavam, sanirat hoćemo no to nije rješenje. Moramo, ali 
konačno rješenje je samo jedno, a to je trajno rješenje, kompletno rješavanje prometnice od 
svih podzemnih instalacija sa kolnikom, sa nogostupom i sa svim odvodima koja trebaju i onda 
više neće biti tih saniranja koja sam prije spomenuo.“ 
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